
L I S T   P R O   P O U Č E N Í   A   Z Á B A V U

číslo 9/roč. 20 1. září 2023

Vážení odběratelé, 

na základě legislativních změn
jsme povinni uzavřít s našimi
odběrateli nové smlouvy.

Prosíme o vyplnění chybějících
údajů, podepsání a doručení zpět. 

Potřebujeme podepsat:
• Smlouvu o dodávce vody a o

odvádění odpadních vod
• Podmínky ke smlouvě o

dodávce vody a o odvádění odpad-
ních vod

Výše uvedené dokumenty doručte
do kanceláře společnosti nejpozději
do 30. 11.  2023.

PROVOZNÍ DOBA 
KANCELÁŘE:
pondělí 8.00 - 12.00 hod.  
středa 13.00 - 17.00 hod.
• Od 1. 12. – 8. 12. 2023 prosím

proveďte samoodečet svého
vodoměru 

a tento stav nám do 10. 12. 2023
nahlaste.

• Od 4. 12. 2023 – 2. 1. 2024 je
kancelář společnosti uzavřená.

Případné dotazy:
Ludmila Blahožová (účetní)
tel.: 776 682 266
e-mail: majetkova@mu-vozice.cz

Děkujeme Vám za vzájemnou
spolupráci a věříme, že tuto 
komplikaci společně zvládneme. 

Upozornění
– Vožická majetková

Autorizovaná obalová společnost EKO-KOM a.s. přispívá městům a obcím, kteří s ní
mají uzavřenu smlouvu na třídění odpadů z obalů. 

Naše město spolupracuje úspěšně s touto společností víc než 20 let. Pro informaci
občanům uvádíme množství odpadu, které město vytřídilo a předalo k využití a objem
finančních prostředků, které město vyfakturovalo a obdrželo od EKO-KOM a.s. v roce
2022. 

Vytříděné odpady (t) Částka (Kč)
Rok 2022 celkem 182,330 432 963,50

1. čtvrtletí 2022 49,406 16 571,00

2. čtvrtletí 2022 51,602 102 928,50
3. čtvrtletí 2022 46,419 114 704,50
4. čtvrtletí 2022 34,903 98 759,50

Zároveň připojujeme OSVĚDČENÍ O ÚSPOŘE EMISÍ za rok 2022, které byly
uspořeny vytříděním odpadů.

Ing. Blanka Malinová

EKO-KOM a.s.
přispívá městu na třídění odpadů z obalů

Vožičan - vydává MÚ Mladá Vožice
pod evidenčním číslem MK ČR E 14832. 

odp. redaktor: Mgr. Větrovský 
tel.: 381 201 910 

e-mail: starosta@mu-vozice.cz
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• Schválila výsledky výběrového řízení
na stavební práce – Kabelová přípojka
NN a venkovní osvětlení, Kostel
Nanebevzetí Panny Marie – RE In s. r. o.,
814.255,54 Kč včetně DPH

• Schválila smlouvu o dílo mezi městem
Mladá Vožice a RE In s. r. o., Kabelová
přípojka NN a venkovní osvětlení, Kostel
Nanebevzetí Panny Marie, 814.255,54 Kč
včetně DPH

• Vzala na vědomí oznámení o zrušení
zadávacího řízení akce – FVE 
Mladá Vožice (fotovoltaické panely na
střechách sportovní haly a zdravotního
střediska) – ve lhůtě nebyla podána žádná
nabídka 

• Schválila novou výzvu k podání

nabídek k veřejné zakázce FVE Mladá
Vožice

• Schválila účetní závěrku ZŠ a MŠ
Mladá Vožice za 2. čtvrtletí roku 2023

• Schválila smlouvu o poskytnutí dotace
mezi městem Mladá Vožice a Jihočeským
krajem – poskytnutí dotace 1,000.000 Kč
k realizaci projektu „Mladá Vožice CAS“
– nová cisterna pro potřeby SDH Mladá
Vožice

• Vzala na vědomí rozbor hospodaření
města Mladá Vožice k 30. 6. 2023, 
příjmy plněny – 55,08 %, výdaje plněny –
41,04 %

• Schválila dohodu s spolupráci s posky-
tovatelem místa výkonu trestu obecně
prospěšných prací mezi městem Mladá

Vožice a Probační a mediační službou 
• Jako jediný společník Vožické 

majetkové s. r. o. schválila nové smlouvy
o dodávce vody a odvádění odpadních
vod mezi Vožickou majetkovou s. r. o. a
jednotlivými odběrateli (podrobně na
jiném místě listu)

• Pravidelně se zabývala přidělováním
volných bytů v majetku města novým
nájemníkům, schvalovala prodlužování
končících nájemních smluv 

• Schvalovala smlouvy o smlouvách 
budoucích o zřízení věcného břemene –
služebnosti inženýrské sítě – vodovod-
ního řadu mezi městem Mladá Vožice a
vlastníky pozemků – vodovodní přivaděč
Tábor – Mladá Vožice 

Rada města Mladá Vožice na 27. zasedání (29. června), 
28. zasedání (3. července), 29. zasedání (17. července), 30. zasedání

(29. července), 31. zasedání (14. srpna) mimo jiné projednala:

Město Mladá Vožice informuje:
• Výměna 2 kotlů v objektu ZŠ Mladá

Vožice je zcela hotova. Zbývá pouze na
začátku topného období provést topné
zkoušky. V rámci této akce došlo
k výměně kotlů z důvodu plnění emis-
ních limitů a také úspor topného média.
Dále bylo instalováno nové měření a
regulace topení, nezbytné zednické
práce. Celá akce byla podpořena dotací
ze Státního fondu životního prostředí

• Koncem července byla dokončena
infrastruktura pro 8 stavebních
pozemků v lokalitě Nad Pilou. Zho-
toven je tedy vodovodní i kanalizační
řad včetně přípojek k jednotlivým
pozemkům, plynovod s přípojkami, ve-
dení elektrické energie. Dále je hotov
rozvod veřejného osvětlení včetně 
osazení svítidel a finální provedení
tělesa komunikace. V současné době
probíhá příprava zásad prodeje 
jednotlivých pozemků, konečnou verzi
pravidel prodej bude schvalovat na
svém zasedání zastupitelstvo města 

• Hotovo je rovněž nové zázemí pro
pracovníky technické skupiny města
v areálu, jež město získalo v lokalitě
Nad Pilou od Agrospolu Mladá Vožice.
V zázemí vznikly šatny a nezbytné 
sociální zařízení pro pracovníky, denní
místnost, kancelář a sklady. V 
nejbližších týdnech začne příprava na
přestěhování celé technické skupiny do
nových prostor  

• Z aktuálních investičních akcí nyní
probíhá realizace přípojky elektrického
vedení k nasvícení Kaple Na Hradě.
Kabel vedení NN je v podstatě položen
až ke Kapli, začne se s realizací a 

osazením rozvaděče v Kapli. V místě
napojení je připraven základ pro
umístění elektroměrového rozvaděče.
Snahou investora a všech aktérů akce je
připravit nasvícení Kaple pro zimní 
období 

• Další z akcí, která se v současné
době realizuje, je instalace
klimatizačního systému v budově
zdravotního střediska. Zde jsou již
nainstalovány jednotlivé klimatizační
jednotky ve zdravotnických zařízeních,
rovněž jsou hotovy rozvody chladící
kapaliny ke klimatizačním jednotkám.
Dále jsou připraveny napájecí a 
ovládací kabely pro řídící systém 

• Velmi intenzívní práce probíhají na

přípravě akcí pro příští rok. Především
pro nutnou obnovu vodovodu a kana-
lizace v ulici J. J. z Bratřic, úseku od
Restaurace Na Růžku k ulici 17.
listopadu, kdy věříme, že následně
Jihočeský kraj obnoví povrch komu-
nikace, která je i v důsledku značného
zatížení v nedobrém stavu. Dále
probíhají jednání o možnostech obnovy
vodovodu a kanalizace v rámci 2. etapy
opravy průtahu města, tedy ulic E. K.
Rosola a Žižkova náměstí. Zde se
připravuje řešení pomocí bez-
výkopových technologií tak, aby město
bylo co nejméně zatíženo dopravními
omezeními. O přípravě a realizaci akcí
jednáme s Jihočeským krajem



Usnesení ze 6. zasedání Zastupitelstva
města Mladá Vožice, konaného dne 24. 7.
2023 zasedací síni Městského úřadu
v Mladé Vožici

Zastupitelstvo města Mladá Vožice na
základě předložených zpráv, návrhů a
provedených voleb:

Usnesením č. 26/2023 bere na vědomí:
Zprávu o činnosti Rady města Mladá

Vožice od 5. zasedání Zastupitelstva
města Mladá Vožice (26. – 29. zasedání)

Usnesením č. 27/2023 schvaluje:
Zápis z jednání Finančního výboru Zas-

tupitelstva města Mladá Vožice ze dne 24.
7. 2023

Usnesením č. 28/2023
a) bere na vědomí:
rezignaci předsedy Kontrolního výboru

Zastupitelstva města Mladá Vožice Libora

Mareše na funkci předsedy Kontrolního
výboru Zastupitelstva města Mladá Vožice
ke dni 24. 7. 2023

b) volí:
předsedou Kontrolního výboru Zastupi-

telstva města Mladá Vožice zastupitele Li-
bora Hernu

Usnesením č. 29/2023 schvaluje: 
k realizaci a financování akci – Ka-

belová přípojka NN a venkovní osvětlení
Kostela Nanebevzetí Panny Marie, Mladá
Vožice, na základě smlouvy o dílo mezi
městem Mladá Vožice, IČ – 00252557 a
RE In s. r. o., IČ – 48109339, 814.255,54
Kč včetně DPH, z rozpočtu města Mladá
Vožice

Usnesením č. 30/2023 schvaluje:
žádost Římskokatolické farnosti Mladá

Vožice, IČ – 65942396, poskytnutí daru
100.000 Kč jako spoluúčast k dotaci ze

SZIF na akci – Prostor pro setkávání –
fara Mladá Vožice 

Usnesením č. 31/2023 neschvaluje: 
zveřejnění záměru prodat část

pozemkové parcely č. 1256/1 ostatní
plocha-ostatní komunikace o výměře cca
470 m2 v k. ú. a obci Mladá Vožice

Usnesením č. 32/2023 ruší: 
usnesení č. 12/2023 ze 4. zasedání Zas-

tupitelstva města Mladá Vožice konaného
dne 17.4.2023

Usnesením č. 33/2023 schvaluje:
1) koupi pozemku p. č. 154 lesní poze-

mek o výměře 3 977 m2 v k. ú. a obci
Slapsko (LV č. 118) od Ing. Pavla
Dvořáčka, Pod Pracovem 232, Lhota
Samoty, 39102 Planá nad Lužnicí za kup-
ní cenu 87 494 Kč do vlastnictví Města
Mladá Vožice

2) koupi pozemků na LV č. 325 v k. ú. a
obci Slapsko :

p. č. 188 lesní pozemek o výměře 
68 595 m2
p. č. 189 lesní pozemek o výměře 
210 m2
p. č. 190/1 lesní pozemek o výměře
79 942 m2
p. č. 190/3 orná půda o výměře 
1 080 m2
p. č. 191 lesní pozemek o výměře 
428 m2
p. č. 192 lesní pozemek o výměře 
491 m2
p. č. 193 vodní plocha-zamokřená

plocha o výměře 2 291 m2
p. č. 194 lesní pozemek o výměře 
678 m2
p. č. 195/1 vodní plocha-zamokřená

plocha o výměře 2 100 m2
p. č. 195/2 lesní pozemek o výměře
2 840 m2
p. č. 197 lesní pozemek o výměře 
104 997 m2
p. č. 198/1 lesní pozemek o výměře 
59 881 m2
p. č. 198/2 lesní pozemek o výměře 
26 084 m2
p. č. 210 lesní pozemek o výměře 
130 814 m2
p. č. 220 lesní pozemek o výměře 
20 877 m2 
od Ing. Pavla Dvořáčka (id. ½) a Mgr.

Ivany Dvořáčkové (id. ½), oba bytem Pod
Pracovem 232, Lhota Samoty, 39102
Planá nad Lužnicí za kupní cenu
10 412 506 Kč do vlastnictví Města Mladá
Vožice a uzavření kupní smlouvy se za-
pracovanými čerpanými dotačními
prostředky 

Usnesením č. 34/2023 schvaluje:
rozpočtové opatření č. 8 dle

předloženého návrhu 

V Mladé Vožici dne 24. července 2023
Starosta Mgr. Jaroslav Větrovský

Místostarosta Tomáš Kukla

Usnesení ze Zastupitelstva městaMladá Vožice
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Životní prostředí 

informuje …
Znovu upozorňujeme občany, aby

nepřetěžovali popelnice s bioodpadem.
Pak se často stane, že se při vyklápění
poškodí (utrhne) hrdlo popelnice a popel-
nice pak už nejde zavěsit na výklopné
zařízení popelářského auta. 

Při letním třídění plastů se stalo, že
některý občan dal do popelnice nezavřený
barel s olejem a ten se při vyklápění
z multikáry vylil do hromady plastů na
sběrném dvoře. Znehodnotilo se tak
několik kubíků plastů a znečistila se pod-
laha u třídící linky. 

Co na to říci?! Nezodpovědnost,
lehkomyslnost nebo úmysl?!

Dále upozorňujeme občany, zejména
rekreanty, že městský systém sběru
směsného komunálního odpadu nepo-
voluje ukládat odpad do igelitových
pytlů! A ty pak pohodit u plotu své
zahrádky a myslet si, že je popeláři mají
povinnost odvézt. Tak to není. Nádobou
na směsný komunální odpad pro občany
je jejich plastová nebo plechová POPEL-
NICE a odváží se v den určený
v „Kalendáři svozu odpadu 2023“.

Stálým nešvarem zůstává, že majitelé
psích miláčků si po nich neuklízejí exkre-
menty. Ty se vyskytují nejen mimo město,

ale i na chodnících a v trávě v centru
města. Je to pak pro naše pracovníky
opravdu „zážitek“ tyto plochy uklízet a
sekat!   

V počtu jednotek kusů jsou k dispozici
ještě sady popelnic na třídění papíru,
plastů a bioodpadu do domácností trvale
žijících obyvatel města. Kdo zaváhal,
může ještě přijít podepsat smlouvu o
výpůjčce k Ing. Malinové na stavební
úřad. 

Občanům zdarma poskytujeme také
tašky na třídění papíru, skla, plastů a kovů
ve dvou velikostech, též k dispozici na
stavebním úřadu.   

Ing. Blanka Malinová 
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Rozhovor s předsedou TJ Sokol Mladá
Vožice vedl Tomáš Kukla

Před nadcházející sezónou jsme
vyzpovídali předsedu klubu TJ Sokolu
Mladá Vožice Bc. Miroslava Marouška
(rozhovor vznikl před začátkem soutěže
pozn. redakce)

Pane předsedo, když se ohlídnete za
minulou sezónou, jak jí hodnotíte?

Nakonec dobře, protože jsme uhájili pro
Vožici 1.A třídu i do následující sezóny,
byť jak se říká, bylo to o prsa. Minulá
sezóna byla pro nás všechny nová, ale
hlavně cenná zkušenost. Hlavně nám tato
sezóna ukázala to, že jestli chceme tuto
soutěž hrát stabilně, musíme klub hlavně
po sportovní stránce posunout o něco výše

Co se tedy během léta ve vožickém fot-
balu událo a na čem jste zapracovali?

Asi tou nejzásadnější změnou je to, že
jsme náš B-tým spojili s Pojbuky. Od této
fúze si slibujeme to, že hráči, kteří nebu-
dou tolik vytěžováni v A-mužstvu, budou
mít možnost hrát v Pojbukách vyšší
soutěž než doposavad, a tím pádem i
rychleji fotbalově růst. Zde se jedná
hlavně o naše mladé hráče, kteří se budou
moci v Pojbukách seznamovat
s dospělým fotbalem. Na druhou stranu
chceme 2-3 hráče z Pojbuk zapojit do
přípravy s naším A-mužstvem. Dále jsme
samozřejmě museli zapracovat na
posílení kádru A-mužstva

Můžete nám tedy říct, zda se něco
povedlo a popřípadě nové posily
představit?

Jak jsem zmiňoval, z Pojbuk se do
přípravy zapojil Michal Křepelka, který
ve Vožici již minulou sezónu působil,
dále pak Martin Šedivý, který
v přípravných zápasech ukázal, že pro nás
může být posilou. Podařilo se nám z Votic
přivést Jakuba Šlejmara, který by nám
měl vyztužit zadní řady. Doprostřed pole
jsme z Táborska získali Davida
Merxbauera. Dále se z Táborska vrátil
Václav Němeček a gólman David Pisařík.
A nakonec jsme angažovali ještě jednu
zahraniční akvizici z Ukrajiny Andrii 
Tymura, tady ovšem musíme počkat, až
doběhne registrační proces

Jste tedy s posílením kádru a
s průběhem přípravy spokojen?

Ano jsem. Všechny vytipované hráče, o
které jsme měli zájem se podařilo přivést.
V tuto chvíli širší kádr A-mužstva čítá 25
hráčů do pole plus tři gólmany.
V mužstvu se vytvořila zdravá
konkurence, která tady minulou sezónu
nebyla. Sami hráči cítí konkurenci, a to je
nutí v trénincích více pracovat. Pevně
věřím, že jim tato tréninková morálka vy-

drží i v soutěži, a to co natrénují se
přenese do soutěžních zápasů

Co očekáváte od nové sezóny a jaké
máte sportovní ambice?

Říká se, že druhá sezóna v nové soutěži
je nejtěžší a my všichni jsme se minulou
sezónu přesvědčili, jak kvalitní soutěží 1
A třída je. Já jsem však optimista, už jen
proto, že u mužstva máme kvalitní
trenérský tandem Milana Bartesku a Petra
Bartoně, a že se nám podařil posílit
hráčský kádr. Věřím, že se vyhneme
záchranářským pracím jako minulou
sezónu a budeme se pohybovat do os-
mého místa v tabulce

Ve většině klubů to ovšem není jen o A-
mužstvu, ale i o mládeži, jak to máte tady
ve Vožici?

Dlouhodobá strategie klubu je, že si
chceme pro naše A-mužstvo hráče sami
vychovávat, proto se práci s mládeží ve
Vožici maximálně věnujeme a neustále jí
rozvíjíme. V současné době máme více jak
80 mládežníků, což je na Vožici krásný
počet. Nejvíce dětí máme v přípravkách a
musím podotknout, že od okolních klubů
slýchám, jak máme kluky v přípravkách
šikovné. Už se těším, až jednou tato gene-
race dospěje do našeho A-mužstva. Za tuto
práci si velké dík zaslouží všichni trenéři
mládeže v čele s Petrem a Tomášem
Kuklovými, Karlem Vrbou, Tomášem Ze-
lenkou a Tomášem Písaříkem, kteří se
mládeži ve Vožici věnují

Minulý rok se ve Vožici konal fotbalový
příměstský tábor pro děti, bude i letos?

Ano i letos bude předposlední prázdni-
nový týden fotbalový kemp pro děti
probíhat. Letos máme přihlášeno více jak
40 dětí a musím podotknou, že jsme, 
bohužel, již nějaké děti museli z kapacit-
ních důvodů odmítnout. Minulý rok si
kemp děti moc užily a já pevně věřím že
i letos tomu nebude jinak

Kolik máte ve Vožici mládežnických
týmů a máte k nim dost trenérů?

Vzhledem k tomu že se nám daří každý
rok mládežnickou základnu neustále
rozšiřovat, tak i mládežnických týmů
přibývá, a to hlavně v přípravkách.
V současné době máme ve Vožici mini
přípravku, kde máme více jak dvacet dětí,
dále máme mladší přípravku, kde je 15
dětí, ve starší přípravce máme 25 dětí.
Starší přípravku máme navíc rozdělenu
na dva týmy. Dále máme mladší žáky, kde
je 15 dětí a s Chýnovem máme dohro-
mady mužstvo starších žáků a mladšího
dorostu, tady máme více jak 10 vožic-
kých kluků. Co se týče trenérů, tak se
snažíme u každého družstva mít alespoň
dva trenéry, což je minimum. Bohužel,

v dnešní době jsou trenéři mládeže ne-
dostatkové zboží, a i my ve Vožici se
potýkáme s problémem nové trenéry
shánět. Proto uvítáme v tomto ohledu 
jakoukoliv pomoc ať už od rodičů dětí,
kteří fotbal ve Vožici hrají, či bývalých
hráčů, kteří by se, byť částečně, chtěli
nějakým způsobem u naší mládeže 
angažovat, ať už v rolích asistentů trenérů,
či jako vedoucí jednotlivých družstev

Často slýcháváme od našich hostů, jak
krásný areál tu ve Vožici máme.

Ano, ve Vožici máme areál, který nám
mohou závidět i o dost větší kluby, než
jsme my. Vožické týmy, ať už to vezmu
od přípravek k dospělým, mají vytvořené
ideální podmínky pro trénování.
V současné době máme k dispozici krásné
travnaté hřiště s odlehčovacím hřištěm na
trénování. V zimě se hojně využívá
multifunkční hřiště s umělým povrchem a
za nepříznivého počasí i hala

Takto krásný areál vybudovat asi není
úplně v silách klubu, že? 

Ano máte pravdu. Klub funguje s 
podporou města. Máme štěstí, že v čele
města máme pana starostu Jaroslava
Větrovského, který je sportovcem tělem i
duší a všemožně se snaží sport ve Vožici
neustále podporovat. To, že ve Vožici
máme tak krásný sportovní areál je
hlavně díky jemu. Mně osobně se se 
zástupci města v čele s panem starostou
moc dobře spolupracuje a troufám si
tvrdit, že Sokol a město fungují ve 
vzájemné symbióze a že díky této
spolupráci se ve Vožici podařilo vytvořit
nadstandartní podmínky pro sportování

Co byste chtěl na závěr našeho
rozhovoru vzkázat vožickým fanouškům?

Nejprve mi dovolte abych poděkoval
všem lidem, kteří se kolem vožického 
fotbalu točí a pomáhají mu. Počínaje
všem trenérům mládeže, starající se o
naše benjamínky, správci areálu Václavu
Struskovi, který se stará o to, aby na
každý trénink či zápas bylo hřiště vždy
perfektně připraveno. Dále Jirkovi
Kostrounovi, který zajišťuje perfektní
servis našim hráčům A-mužstva. A
v neposlední řadě svým kolegům
z výkonného výboru, a to jmenovitě Petru
a Tomášovi Kuklovým, Karlovi Vrbovi a
Martinovi Krchovi, jenž berou na sebe
zodpovědnost za chod celého klubu, a to
bez ohledu na jakoukoliv finanční
odměnu. Fanouškům a příznivcům
vožického fotbalu chci popřát, ať jim
vožické týmy dělají svými výkony na
hřišti jen a jen radost a ať se do areálu
v Souhradí rádi vracejí.

Tomáš Kukla

TJ Sokol Mladá Vožice - rozhovor s předsedou...
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Vážení přátelé di-
vadla a Voživotu
zvlášť!

Vždy po prázdninách
na tomto místě píšu in-
formace o proběhlém
divadelním festivalu
Vokule v Zámecké
zahradě a ani letos
tomu nebude jinak.
Některé informace

jsem již zveřejňovala na FB, ale ne všichni
k němu máte přístup, nejen pro ty z vás tedy
podrobnější pohled zpátky. Z letošního
ročníku mám velikou radost, protože to
prostě bylo velký!!! Mohli jste shlédnout 2
pohádky, 5 představení pro dospělého divá-
ka a pobavit se na koncertu Ivana Mládka a
jeho Banjo Bandu. Druhý den nám zahrála u
ohně skupina Jen tak. Vystřídalo se tu na 50
účinkujících, pohádky shlédlo 270 dětí,
diváků branami prošlo necelých 800. Už v
návštěvnosti je tedy letošní rok rekordní.
Další nej si nasbíral v propagaci. Nejen, že
jsme využili plakátovacích ploch, našeho
webu a FB, ale dostali jsme se do novin a
nově i rádií. Což je také malý krůček
kupředu. Oslovili jsme Jihočeskou TV, tam
ovšem naše pozvánka zůstala bez odezvy.
Další stupeň vítězství letošního ročníku je i
rozpočet. Na honorářích pro umělce jsme
vyplatili částku 164.000 Kč, catering pro
herce vyšel na 12.500Kč, pronájmy stanů,
WC, lavic, zahrady 33.900Kč, materiál pro
festival stál 5.000Kč, propagace, plakáty,
banner, letáky 26.000Kč. Kdo by to byl řekl,
že takový festival se vyšplhá na skoro čtvrt
milionu. A věc druhá, že se zaplatí. Vždyť je
to pořád festival amatérských divadelních
spolků, což není příliš navštěvovaná kra-
tochvíle, i když i to se pomalu mění. Takže,
seznámila jsem vás s červenými čísly a teď
jdeme na ty plusy. A budu se opakovat a
pokorně děkovat stále dokola, protože
máme opravdu velkou podporu Města, ve
kterém máme skvělého partnera, a pak pod-
poru Jihočeského Kraje. A chci napsat, že
nejen těchto institucí. V Mladé Vožici a
blízkém okolí máme spoustu  firem,
podnikatelů a kamarádů, kteří nejen svými
financemi, ale i zájmem podporují nás a i
kulturu v našem městě. Velice mile jsem
byla překvapená, když se přišli podívat na
stavbu zázemí, řešili počasí, fandili
předprodeji a i na místě, když už byl festival
rozeběhnutý se ptali, zda to letos zvládnem.
A výborná zpráva… Ano, zvládli jsme to!!!!
Společně jsme to zvládli. Díky podpoře ze
všech stran a zájmu diváků jsme, i přes tak
hrozivý rozpočet, osm tisíc v černých
číslech. Ráda bych využila situace a na tom-
to místě poděkovala těm, u kterých se zdá,
že je jejich pomoc brána jako samozřejmost,
ale věřte, není…. jmenovitě Vlastě
Chrenkové, Jardovi Jarošovi, Michalu Turn-
waldovi, Terce Žaludové, Jirkovi a Jardovi
Linhartovým a Štěpánu Kadeřábkovi za
přípravu areálu a zázemí. Petru Touskovi za

fotodokumentaci po celou dobu Vokulí,
Danielu Kržovi za zpracování plakátů k
tisku. Hospodě Kamberk za catering a Helče
Přívozníkové, že nás tak skvěle a neúnavně
ve stánku obsluhuje a stará se o nás od rána
do noci. Pepovi a Lence Kolacích za super
ceny šatny a stanu pro dětičky, aby na ně
nepálilo slunce a ani nepršelo. Ale nejvíc
chci poděkovat Radkovi Slabému, který
sice je v pozadí, ale on je ten, s kým dávám
dohromady program, o všem se radíme,
dáváme logisticky vše dohromady, aby to
klaplo. A věřte, i se pohádáme, ale vždy je to
k dobru věci. A už teď máme spoustu
nápadů, plánů a novinek pro příští rok.
Děkuji všem výše jmenovaným. A z
Vokulemi zase za rok, přátelé. A víte k čemu
použijeme oněch zbylých osm tisíc? Jako
odrazový můstek k zahájení naší první di-
vadelní sezóny na sálu v Záložně. A to je
další, doufám, skvělý počin, který ve Vožici
od září startuje a pevně doufám, že ho
oceníte kladně. Každý měsíc, od září do
dubna k nám přivezeme divadlo. Budou to
amatéři, profíci a nesmím zapomenout ani
na dětičky. I ty si přijdou na své. Začínáme
30. září divadlem Votice s Dívčí válkou, 27.
října přijedou ochotníci z Nučic s hrou od
Pavla Kohouta s názvem Sex. A pozor,
slíbení profíci – 17. listopadu Studio Yp-
silon, v čele s Martinem Dejdarem, Jiřím
Lábusem, Petrem Vackem, Janem Jiráněm,
Martinem Janoušem a Petrem Hojerem v
improvizační hře Pánská šatna. V prosinci 9.
budou dvě představení v 10:30hod dětské
představení O Zlatovlásce a večer se pak
můžete ve Vožici rozloučit s Hračkou v
podání našeho spolku. Podrobný program
najdete ve Vožičanu i na plakátech a face-
bookovém profilu divadla Voživot. A pro-
tože spolupracujeme i na tomto projektu s
Městem Mladá Vožice, vstupné na Yp-
silonku bude, díky finanční podpoře,
neskutečných 250Kč, abychom vám tu kul-
turu ještě více přiblížili a byla více dostupná.
Ti z vás, kteří jezdí na divadla do Tábora
nebo Prahy, máte určitě představu o tom, že
se vstupenky mohou vyšplhat i na
čtyřciferné číslo. O občerstvení před
každým představením se bude starat Marké-
ta s Michalem a jejich Koloniál obchod.
Ještě doplním, že předprodej na divadla
bude také v Koloniálu.  Pomalinku se s Drb-
níkem blížím k závěru. Snad už jen informa-
ce o tom, že v září začíná i Voživot hrát a
vyjíždí po „své šňůře“, poprvé 16. 9. v
Louňovicích pod Blaníkem. A také máme
slíbenou od Katky Pokorné novou hru, 
kterou bychom měli po prázdninách začít
zkoušet. Ale pšššt. To je zatím taj. Mějte se
krásně. Zachovejte nám přízeň, sledujte nás
a všem školákům a pedagogům přeji
úspěšný a bezbolestný začátek školního
roku. Ahoj, za Voživoťáky se loučí..

Pavla M. Šedivá

Drbník Jubilanti
červenec - srpen

2023
70 let

Miroslav Jindra
Mladá Vožice

Miroslav Mládek
Mladá Vožice

Miroslav Mika
Radvanov

František Macek
Stará Vožice

Jaroslav Peška
Noskov 

Marie Brychtová
Stará Vožice

Marta Buřičová
Mladá Vožice

75 let
Otta Brunner

Noskov
Hana Vysypalová

Radvanov
Miroslav Pavlík

Mladá Vožice
Vladislav Babiar

Mladá Vožice
Milada Marešová

Mladá Vožice
Jaroslava Hammerle

Mladá Vožice

80 let
Marta Říhová
Mladá Vožice

85 let
Marta Boušová

Mladá Vožice
Anna Křemenová

Mladá Vožice

86 let
Zdeňka Pechková

Pavlov

87 let
Marta Šopejstalová

Mladá Vožice

88 let
Ludmila Pachtová

Mladá Vožice

90 let
Mézsáros Ján

Noskov 
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